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De rekenkamer is verheugd dat het college de resultaten van het DoeMee-onderzoek herkent. Wel 
betreurt zij dat het hier en daar (erg) lang heeft geduurd voordat wij alle interne informatie op tafel 
kregen die nodig was om de Hilversumse situatie te kunnen duiden. Desalniettemin dankt zij alle 
betrokkenen die met de rekenkamer hebben meegedacht en aanvullende vragen hebben 
beantwoord. 
 
Als reactie op onze aanbeveling geeft het college aan dat al geruime tijd gesprekken worden gevoerd 
met de Omgevingsdienst Flevoland, Gooi en Vechtstreek (OFGV) over het uitvoeren van nieuwe 
taken, waaronder taken met betrekking tot de energiebesparingsplicht. De OFGV zal per 1 januari 
2027 de energietaken als basistaak voor alle deelnemers – en dus ook voor Hilversum en Wijdemeren 
– gaan uitvoeren. Uit het onderzoek kwam echter naar voren dat de subsidie die Hilversum van de 
provincie ontvangt voor de uitvoering van deze taken reeds dit jaar afloopt. Voor 2026 moet over de 
uitvoering hiervan nog een besluit worden genomen. Of hierover inmiddels een besluit is genomen, 
en wat de consequenties zijn van het aflopen van de subsidie van de provincie, is ons uit de 
bestuurlijke reactie niet duidelijk geworden. 
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